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PRIM. MUDr. DAVID KASAL: ODBORNÁ INFOLINKA ALOE VERA

Vážení  LR-partneři,

připojuji se ke svým předřečníkům a poprvé se na vás, LR-

partnery, obracím na stránkách Magazínu LR. Je to další pre-

miéra, podobně jako před nedávnem v Ostravě.

Nejdříve mi dovolte, abych přidal několik postřehů k fungo-

vání telefonické infolinky, díky které mám možnost od listo-

padu loňského roku se s vámi opakovaně dělit o své osobní 

zkušenosti, znalosti a názory na používání výrobků fi rmy LR. 

O fantastických účincích Aloe Vera, Colostra, ale i dalších po-

travinových doplňků na zdraví člověka ví dříve nebo pozdě-

ji každý, kdo se s našimi výrobky seznámil osobně. Zvláště, 

pokud mu pomohly ve svízelné životní situaci a vrátily mu to, 

co je v životě nejcennější a nejdůležitější – zdraví. Většina lidí 

bere zdraví jako samozřejmost a investuje do něho až když má 

problémy. Každá investice do zdraví se jednoznačně vyplatí a 

my všichni máme  možnost pomocí unikátních potravinových 

doplňků takovou investici nabídnout.

Abychom předali informace co největšímu počtu lidí na info-

lince, je vhodné vědět několik základních obecných informací, 

které vám pomohou a některým partnerům usnadní rozhodo-

vání komu volat, když chtějí poradit.

Mohu vás ubezpečit, že my oba dva, které na infolince slyšíte, 

máme obdobné až totožné názory na používání potravinových 

doplňků i včetně osobních zkušeností s vlastními pacienty. 

Takže nemá smysl si ověřovat, jestli vám ten druhý doporučí 

něco jiného, zbytečně se blokuje linka.

I když já, MUDr. David Kasal jsem primářem dětského oddě-

lení a kolega MUDr. Milan Čarvaš je primářem chirurgického 

oddělení (pozn. - na infolince jsem se dozvěděl, že jsem neu-

rolog, dokonce gynekolog), prakticky vždy dokážeme oba dva 

konkrétně poradit dle vámi udaného spektra popsaných pří-

znaků a nemocí, co je nejvhodnější použít. Pokud si myslím, 

že by lépe v konkrétním případě odpověděl kolega, odkáži vás 

na něho, obráceně to platí také. Samozřejmě, někdy se obra-

cíte o radu s chorobami, které se vyskytují vzácně, nebo jde 

o komplikované stavy, tam je potřeba na naší odpověď více 

času.

Stává se, že zavolá paní či pán s tím, že od LR-partnera (vět-

šinou ani nezná jeho jméno) dostal telefonní číslo, abych jim 

něco řekl o „nějakým Aloe, že je dobrý, na co to je“. K tomu 

ale není infolinka určena, já pak s lítostí slýchávám, že se mi 

nemohl někdo dovolat s konkrétním dotazem. 

Na druhou stranu rádi poradíme kdy užívat, kdy ne, poradíme 

v situaci, kdy došlo ke zhoršení stavu nebo k nějaké reakci při 

užívání preparátů od LR, rádi i uslyšíme výsledky po užívání, 

vaše zkušenosti. Ty pak můžeme využít i pro ostatní partnery, 

třeba na druhém konci republiky, resp. i na Slovensku, odkud 

občas také přicházejí dotazy.

Závěrem bych ještě rád zdůraznil, že všechny výrobky (týkající 

se zdravotní části) fi rmy LR jsou potravinové doplňky a nejsou 

to léky. Jejich užívání má blahodárné účinky na naše zdraví, 

ale přesto to neznamená, že při jejich užívání nemůže člověk 

onemocnět. Záleží vždy na souvislostech, stavu organismu, 

stresu a zatížení pracovním i psychickém, genetickém zatíže-

ní, které máme po našich rodičích. To vše a nejen to určuje, 

jak prožijeme náš život.

Abychom vás inspirovali a předali naše zkušenosti, tak se 

v každém čísle magazínu podělíme o příběh jednoho z 

vás, či vašich zákazníků, na kterých se projevily pozitivní 

účinky našich výrobků.

Jednou mi zazvonil v práci telefon a ozval se mužský hlas, který 

mi sdělil, že jsem doporučil Aloe Vera Gel na zlepšení zdravot-

ního stavu jeho vnuka (tehdy asi 3letý chlapec měl opakované 

infekce horních cest dýchacích a záněty průdušek), a protože 

došlo k výraznému ústupu jeho zdravotních obtíží, on chce 

účinky Aloe vyzkoušet také. Hned v další větě mě upozornil, 

že je hypochondr a také vysvětlil, proč chce vyzkoušet Aloe. 

Do té doby totiž při svých zdravotních obtížích, některé měl 

podobné jako vnuk, používal k léčení stejné prostředky, které 

si většinou nechal „napsat“ od svého obvodního lékaře. 

Protože to bylo celkem krátce potom, kdy jsem před 3 lety 

začal Aloe Vera využívat u svých pacientů, trochu jsem byl pře-

kvapen žádostí, nicméně byla domluvena schůzka. Při schůz-

ce jsem pána vyzpovídal, jaké má opravdu obtíže a zjistil jsem 

tyto údaje. Pán měl asi 55 let, tělesně celkově v dobré kondici, 

bez známek obezity. Posledních 5 let se léčil v soukromém 

urologickém zařízení v Hradci Králové pro obtížné močení, 

které se objevuje hlavně po prochladnutí a v nočních hodi-

nách = průvodní znak při zvětšené prostatě, léčen byl dvěma 

léky (Prostakan, Kamiren). Dále již 15 let se u něho vyskytovaly 

projevy chronické rýmy, které byly poslední rok rozšířené o de-

chové obtíže, dušnosti. Bylo provedeno vyšetření plic, srdce, 

ORL a všichni lékaři mu sdělili, že z jejich hlediska je vlastně 

v pořádku. Přes tyto údaje byl zajištěn Xyzalem (lékem pro-

ti alergii) a Nasofanem (nosní spray s kortikoidy). Závěrem si 

ještě vzpomenul, že před 10 lety měl ekzém v oblasti rukou 

ve spojitosti s jeho původním zaměstnáním (opakované mytí 

rukou Solvinou). 

I když tvrdil, že je jinak zcela zdravý, tak jsme ještě změřili tlak 

krve (TK) a ten byl 140/95 – zvýšený. Provedli jsme i laborator-

ní vyšetření, kde byla k překvapení pána nalezena zvýšena hla-

dina cukru (glykémie), zvýšená hladina kyseliny močové (hy-

perurikémie – díky které dochází k rozvoji onemocnění kloubů 

– dna), ale hlavně byly zjištěny vysoké hladiny cholesterolu a 
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